

RFB 10001402

Monitor Arms – Alberta

Question 1

Please let me know which option is best for delivery:

1. Ship direct to site. It would be your responsibility to unload the trailer and place the product into your warehouse (during Normal Hours).
2. Have our local installer to meet the trailer onsite to offload the truck & bring the product into your warehouse (during Normal Hours).
3. Have our local installer to receive the trailer at their warehouse and then deliver the goods to your warehouse at your convenience (during Normal Hours).

Answer 1

We would like option 1. However, the product would need to be wrapped on pallets so that they can be removed using a pallet jack. Preferably the delivery would be to the warehouse floor and not just to the dock. Also we would suggest a dock height truck so it can be backed up to the warehouse. Below are the warehouse specs.

| | | |
|-----|-------------------------|--|
| A | Location | 4711 91 Ave NW Edmonton, Alberta T6B 2M7 |
| B | Dock | X2 only right side has lift |
| C | Lift | Exists - Hydraulic Dock Plate weight capacity, 1 ton maximum Size – 6'x5' |
| D | Door | Size – 10'x8' x2 |
| 2.2 | Freight Elevator | N/A |
| 2.3 | Other (specify, if any) | Hours of Operation: Monday to Friday, 7:30 am to 3:00pm. Must call 24 hrs before delivery to confirm, Unmanned location. Delivery Contact: Rohan Wilson Ph# 587-756-0697 or Cell: 780-914-6946 |

Question 1

SVP identifier l'option préférable :

- 1) L'expédition direct sur le site. La responsabilité de déchargement de la remorque et de placer le produit dans votre entrepôt reste avec vous (pendant les heures normales).
- 2) Avoir notre installateur local rencontrer la remorque sur place pour le déchargement du camion et placer le produit dans votre entrepôt (pendant les heures normales).
- 3) Avoir notre installateur local recevoir la remorque dans leur entrepôt puis livrer à votre convenance la marchandise a votre entrepôt (pendant les heures normales).

Réponse 1

Nous souhaitons l'option 1. Cependant, le produit doit être sur des palettes pour faciliter le transport à l'aide d'un transpalette. De préférence, la livraison se fera au niveau de l'entrepôt et pas uniquement au quai. Nous suggérons également un camion à hauteur de quai afin qu'il puisse être sauvegardé dans l'entrepôt. Vous trouverez ci-dessous les spécifications de l'entrepôt.

VERSION C.4 AVRIL 2019

| | | |
|-----|-------------------------------|--|
| 2.1 | Plateforme de chargement/lieu | |
| A | Lieu | ESDC Entrepôt 4711 4711 – 91 avenue, Edmonton, AB T6B 2M7 |
| B | Plateforme | Le quai peut accueillir tout camion de déménagement ou remorque de 53 pieds |
| C | Ascenseur | Existant – Plaque de quai hydraulique Capacité de 1 tonne maximum Taille – 6' x 5' |
| D | Porte | Taille – 10' x 8' (x2) |
| E | Monte-charge | n/a |
| F | Autre (préciser) | Lundi au vendredi, 7h30 à 15h00. Confirmer la livraison 24 heures avant par appel. Il n'y a pas d'employé quotidiennement à cet endroit. |

Question 2

Since no installation is required for this bid can you confirm if at the time of delivery the client will be unloading the truck and moving the goods to their warehouse themselves?

Answer 2

Preferably the delivery would be to the warehouse floor and not just to the dock. However, the product would need to be wrapped on pallets so that they can be removed using a pallet jack.

Question 2

Puisqu' aucune installation n'est requise pour cette offre, pouvez-vous confirmer si au moment de la livraison le client déchargera lui-même le camion et transportera les marchandises dans son entrepôt ?

Réponse 2

De préférence, la livraison se fera au niveau de l'entrepôt et pas uniquement au quai. Le produit doit être sur des palettes pour faciliter le transport à l'aide d'un transpalette.

Question 3

what is the maximum truck length the location can accommodate? Is street off-loading required? Will personnel for off-loading be present?

Answer 3

The maximum truck size is a 53 foot semi, there is a dock height loading dock, There will be someone there when the delivery is made but it needs to be scheduled with our assets officer. We would request that delivery be to the warehouse floor and not just the dock.

Question 3

Qu'elle est la longueur maximale de camion qui peut être accommoder ? Est-ce que le déchargement de rue est requis ? Est-ce qu'il y aura quelqu'un présent pour le déchargement ?

Réponse 3

La longueur maximale de camion permise est de 53 pieds semi. Il y a un quai de déchargement d'une hauteur de quai. Il y aura quelqu'un de présent pour la livraison. La livraison devra être coordonnée avec notre agent. Nous demandons de la livraison soit fait au plancher de l'entrepôt et non seulement au quai.